
Referat af bestyrelsesmøde Lokalforum d. 8. maj 2025 

Til stede: Pia Harder, Simon Drost, Niels Fynbo, Jørgen Stenersen og Ib Ballisager 

1. Valg af ordstyrer og referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Udvalg 

A. Færgekontaktudvalg 
B. Trampestiudvalg 
C. Klimatilpasningsgruppen 

4. Oprettelse af Flora og fauna Orø arbejdsgruppe 
5. Almene boliger 
6. Gå i venstre side - kampagne 
7. Orøstrand Dyrepark 
8. Vores årlige generalforsamling 
9. Modtaget korrespondance 

a. Bosætningssagen er vundet for længst, men det er boliger til øboer ikke! 
b. Skiltning omkring rådyr 

10. Eventuelt 

 
1. Ib Ballisager blev valgt som dirigent og Simon Drost som referent. 

2. Dagordenen blev godkendt. 

3. Udvalg 

A. Udvalget har holdt møde og havde to opgaver med tilbage til Lokalforum 

a. Der skal komme en officiel henvendelse fra Lokalforum til politikerne om, at 

fastboende med frikort kan få deres knallert gratis med. 

b. Regionen spænder ben for, at beredskabet flyttes. Hvis der skal ske mere, skal 

Lokalforum rejse sagen politisk. 

B. Trampestidvalget har sat de sidste skilte op og kan meddele at stierne er planlagt til at 

blive klippet den 19. maj. 

C. Lokalfora fra hele kommunen har været til informationsmøde den grønne trepart Kåre 

Hendriksen og Simon Drost deltog. Derudover er Klimatilpasningsgruppen i løbende 

kontakt med Holbæk Kommune om Orø og den kommende grønne trepart. 

4. Vi har fundet det første det først medlem af den nye Flora & Fauna Orø arbejdsgruppe 

Patrick Mc Laughlin og arbejdet begynder snart. 

5. Almene boliger – Første møde er afholdt. Positive tilkendelser fra Holbæk Kommune både 

til almene og ældre/handikap boliger. VAB har været på besøg for at se matriklen og er 

også meget positive. Næste møde afholdes allerede i 15. maj. 

6. Gå i Venstre Side – Kampagne – Skilte er ankommet og opsættes inden sommerferien. 

7. Opgaven med at hjælpe med opstart af en frivilligforening, er støt ind i betydelige 

økonomiske udfordringer, som kan blive en stor udfordring at løse. 

8. Vi vil forsøge at få Bo Overgaard-Høifeldt til at tage opgaven som ordstyrer. 
9. Modtaget korrespondance 



a. Bekymring om at de nye almene boliger potentielt kan bosættes af hvem der måtte 
have skrevet sig på venteliste også ikke øboere. Bekymringen tages op med VAB. 

b. Der er blevet kørt mindst 4 rådyr ned på Østre Færgevej indenfor et år. 
Problematikken er sendt videre til vejansvarlige i kommunen. 

10. Eventuelt 
 


